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Doel;  

Het rapport BRO voldoet niet aan de maatstaven ladder voor duurzame verstedelijking. De 

gehanteerde uitgangspunten zijn niet correct en niet goed onderbouwd waardoor de conclusies niet 

kloppen: 

 

Verhaal 

De bestaande hotels, restaurants en verhuurders van zalen worden oneerlijk behandeld.  De 

gemeente en vd Valk hebben het op een akkoordje gegooid mbt de locatie aan de snelweg zonder 

daarbij rekening te houden met bestaande horeca , de binnenstad  of met de natuur. 

 

Als ondernemer voelen we ons een beetje de plaatselijke ambachtelijke groenteboer die een mega 

AH naast zich krijgt. Als inwoner van de achterhoek zien we met lede ogen aan hoe de entree van de 

Achterhoek vanaf de A-18 is geworden tot een landschap van stenen wallen rondom 

industrieterreinen, supergrote hoogspanningsmasten , de grote M en dadelijk wellicht een toekan op 

een plaats waar we met z’n allen hebben bepaald -slecht enkele jaren geleden- dat dit de groene wig 

moest worden tussen snelweg en de stedelijke bebouwing van Doetinchem. Maar ja zoals de 

wethouder onlangs meldde: Zonder Toekan tel je als stad tegenwoordig niet meer mee….  

Met het bouwen van een van der Valk en bijv een ziekenhuis aan de snelweg zullen we over een 

aantal jaren een Amerikaanse stad zijn, volop bedrijvigheid aan de snelweg en een binnenstad die 

wegkwijnt.  

 

Bouwen buiten de stedelijke omgeving is in Nederland een no-go. Iedereen weet dat alleen met het 

rapport BRO wordt net gedaan of we hier in de Achterhoek allemaal gek zijn. En juist in een 

krimpregio moet je bouwen binnen bestaand stedelijk gebied!  

De minister zegt ; bouwen binnen stedelijk gebied, natuurgroeperingen zeggen bouwen binnen 

stedelijk gebied. De eigen structuurvisie van de gemeente zegt bouwen binnen stedelijk gebied. Het 

aanvalsplan Binnenstad zegt ; nieuwe initiatieven dienen plaats te hebben binnen of in de nabijheid 

van het EI. Het rapport HTC zegt dat de komst van vd Valk geen positieve bijdrage levert aan de 

Doetinchemse samenleving.  

Echter van de Valk komt langs en de rode loper wordt uitgerold ; waar wilt u bouwen dan gaan we 

het regelen is het credo van het gemeente bestuur - zonder overleg met gemeenteraad - ! Eerdere 

toezeggingen zoals bestaande bedrijven hebben het 1e recht als het gaat om  uitbreiding van 

hotelkamers (afspraak met IG&D) gelden ineens niet meer.   Maar als in Zevenaar een outlet aan de 



snelweg wordt ontwikkeld staat het gemeentebestuur Doetinchem vooraan om moord en brand te 

schreeuwen. Hoe verenigd dit zich met elkaar?  

Om bouwen aan de snelweg mogelijk te maken wordt er een rapport in elkaar gekunsteld door BRO 

waarbij er met de verkeerde cijfers gezocht wordt naar de juiste uitkomsten om maar te voldoen aan 

de Ladder 

Deze stelling kunnen we onderbouwen met de brief van Seinpost ( uitdelen brief)  

Zoals Seinpost meldt  is dit rapport niet Raad van State proof.  

 

Wat klopt er niet: 

● is er een actuele regionale behoefte en wat zijn de effecten _ rapport BRO geeft aan dat 

bestaande hotels maar moeten worden omgeturnd naar een nieuwe bestemming 

● bestaand stedelijk gebied hergebruikt: vd Valk kan zich ook vestigen binnen stedelijk gebied: 

Sicco Mansholtweg / Verheulsweide / Wedeo terrein 

 

● hotels binnen een straal van 15/20  km zijn niet allemaal opgenomen (conform afspraak brief 

15 juli 16) (  In vorige bespreking aangehaald maar niets mee gedaan)  

● aantal restaurants in Doetinchem is volgens Iens 51, dit rapport geeft aan uit eigen 

onderzoek 30-33! Dit is dus flut eigen onderzoek . Dat is 9,1 zaken per 10.000 inwoners , 

bijna 50% boven de het gemiddelde in NL!  (  In vorige bespreking aangehaald maar niets 

mee gedaan)  

● de referentie steden (marktruimte hotel, blz 13) in de benchmarkt zijn in grote mate steden 

waar onlangs een groot vd Valk is gerealiseerd. ( Selffulfilling prophecy? ). Dit geeft een 

vertekend beeld. Bijv Hardenberg ( 37 kamers - 60K inwoners) - Barneveld (0 kamers - 56K 

inwoners ) Kampen ( 29 kamers - 52K inwoners ) geeft een heel ander beeld .(  In vorige 

bespreking aangehaald maar niets mee gedaan)  
● marktruimte vergaderruimte: alle bestaande aanbieders geven aan een slecht tot redelijke 

bezetting te hebben. toch marktruimte? dan maar op bereikbaarheid gegooid, maar juist met 

vergaderen is dat geen item. Daarnaast geeft vd Valk aan dat vergaderruimte vooral is om 

extra horecaomzet (lees logies en restaurants) te genereren . In dezelfde alinea wordt 

genoemd dat de bestaande horeca kan meeprofiteren.  

 

 

Van der Valk heeft ondertussen 2 keer de kans gehad dit rapport aan te passen aan de juiste 

gegevens en onderbouwing . Dit is niet gelukt kunnen we stellen. De beurt is voorbij. 

Nu is de gemeente aan zet om zelf onderzoek te laten verrichten en om een horeca visie te 

ontwikkelen: 



 

Om niet over een aantal jaren te zitten met lege panden en meer leegstand in en rondom de 

binnenstad zal er nader onderzoek moeten worden gedaan waarbij wel de juiste uitgangspunten 

worden gehanteerd en niet dit broddelwerk. Wat dient te gebeuren is dat een onafhankelijk buro - 

zoals Seinpost - de resultaten van de onderzoeken te onderzoeken en hieruit conclusies te trekken.  

  

We verzoeken daarom de gemeente om een horeca visie te ontwikkelen. Door een onafhankelijk 

bureau zal er onderzoek moeten worden verricht. waarbij de bestaande rapporten moeten worden 

meegenomen.  

Met een horeca visie kan het gemeentebestuur richting geven aan de ontwikkelingen op het gebied 

van horeca in onze prachtige stad en regio. Het is geen eenvoudige opgave om, zonder op de stoel 

van marktmeester te willen zitten, de juiste koers te bepalen. Juist door niet alleen te kijken naar 

kwantiteit van de horeca, maar juist ook de kwaliteit mee te wegen. De gemeente kan de 

voorwaarden creëren om horeca-ondernemers en in het verlengde daarvan de horecabezoekers en 

onze inwoners zo goed mogelijk van dienst te zijn. 

Het ontwikkelen van een horeca visie  is ook gebeurt in steden als Zutphen , Tilburg en Arnhem. Aan 

de hand van de uitkomsten kan men een gedegen afweging maken wat de komst van een 

grootschalig hotel als van der Valk voor gevolgen heeft. 
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